

High Precision CCD Auto Positioning Die-Cutting Machine

高精度CCD自動對位裁斷機 APL-500CCD



Features:

- Designed in high-precision construction, this machine can be used to perform full-cut & half-cut fabrication tasks.
- Up/down punching travel uses four high-rigidity guide poles, with linear rail designed for the feeding mechanism.
- Automatic cutter adjusting mechanism can perform automatic adjustment according to the desired setting, providing 0.01mm accuracy.
- High speed multi-axis servo control system, increases efficiency.
- High quality CCD positioning system, fast operation and high accuracy.
- Powerful, high rigidity cam drive system for high stability.
- The machine is equipped with protection device to ensure the safety of the operator and the machine. (with CE optional)

特點:

- 高精度的機體結構, 可作全斷及半斷加工。
- 上下沖壓行程採用四柱高剛性導柱。
- 自動調刀機構, 依設定自動調整, 精度0.01mm。
- 高速多軸伺服控制系統, 效能極高。
- 高階CCD對位系統, 運作速度快, 定位精準。
- 裁斷主動力為高剛性凸輪機構, 穩定性高。
- 安全防護裝置, 確保人員安全(可選配CE架構)。

特殊機種歡迎訂購 / We welcome custom-made orders for special request.

型式 Model	Unit	APL-500CCD
馬力 Horse Power	hp	5
裁斷壓力 Cutting Pressure	tons	15
有效面積 Effective Area L x W	mm	480 × 480
裁斷效率 Cutting Time	spm	120
電壓(3相) Voltage (3 Phase)	V	220V
氣源壓力 Pneumatic Pressure	mpa	0.6
機械重量 Machine Weight	kg	4500

We reserve the right to modify the specifications of any of the above listed machines without notice.
本公司不斷在機械品質和性能上求精進, 若有設計變更不再另行通知。



Pushing the Limits of Cutting, Forming and Lamination Technology

With over 35 years of experience, we deliver complete system solutions for you.

CHU LIING Machinery stays on the cutting edge of forming, laminating, slicing and cutting technologies. By automating our products, we deliver high performing, environmental friendly equipment that saves labor and resources for our customers, and have the experience and excellent quality you need to succeed in this market.

開創裁斷、成形、貼合加工技術再進化

我們致力於研究與時俱進的裁斷、成形、貼合、切片加工技術，並有35年以上的經驗實績，在此相關領域中整合了自動化的應用，目的在於達成省人化、高效能、減少資源浪費，並以愛惜地球的態度來創造最大效益的生產設備給客戶，如有相關需求請託付給有經驗及實績的鑫霖，我們將為您提供完整的系統解決方案。

鑫霖機械有限公司

台灣彰化縣50660福興鄉番社街11-42號

CHU LIING MACHINERY CO., LTD.

No.11-42, Fan-She Street, Fu-Shin Township,

Chung-Hwa County, 50660 Taiwan

Tel: +886-4-779-5268

Fax: +886-4-779-4870

E-mail: sales@truran.com.tw

www.truran.com.tw



Focused on High Quality and Performance

CHU LIING Machinery is ISO 9001 Certified, and we implement the strictest quality controls for every step of the production process, from the initial order, research & design, cutting precision, assembly quality, electrical layout and right through to shipping.

Our Total Quality Management System, with thorough planning and documentation procedures, ensures that we deliver only the highest quality products to our customers.

專注於高品質和性能

品質與效能是我們的唯一堅持透過ISO-9001的規範來嚴密控管每個細節，從業務的接單、研發的設計、加工的精度、組裝的品質、電控的裝配到出貨前的測試，每一道程序都有嚴謹的規劃及文件的控管，並且徹底的執行，達成全面品質管(TQM)的目標。